
Protokół Nr 196
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 22 grudnia 2021r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1500• Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec,

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec prowadził obrady Zarządu

zdalnie.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Powiatu Koneckiego na lata 2021-2026,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok,

c) ustalenia wykazu wydatków Powiatu, które nie wygasają z upływem

roku budżetowego 2021.

3. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:
a) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok,

b) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Przeciwdziałania

COVID-19 w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych

na 2021 rok,
c) opinii do projektu "Aktualizacj i Programu Ochrony Środowiska dla

Gminy Ruda Maleniecka do roku 2030 z-perspektywą do 2040 roku.

4. Podjęcie decyzji w sprawie instalacji anteny LTE na ścianie budynku

w użytkowaniu ARMiR.
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5. Wydanie opinii do proj ektu pn: "Rozbudowa drogi powiatowej Nr 040 l T

Stąporków - Smyków - Radoszyce - Słupia - Włoszezowa (na odcinku

Radoszyce - Jakimowice) - na długości ok. 3000 m.

6. Wnioski do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

fragmentu terenu miasta Końskie na wschód od terenów kolejowych po

granice administracyjne miasta.
7. Sprawy różne:

• korespondencja dotycząca propozycji Zarządu Powiatu w sprawie

przejęcia przez Gminę Końskie dróg powiatowych na terenie

miasta Końskie.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do

treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.

Ad.2
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiłaprojekty uchwał

Rady Powiatu w sprawach:
a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Koneckiego na lata 2021-2026,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.
Omówiła zmiany planowanych kwot dochodów i wydatków WPF.

W zakresie wykazu przedsięwzięć do WPF stwierdziła, że proponowane zmiany

polegają na:
a) zwiększeniu planowanych nakładów na realizację przedsięwzięcia pn.:

.Poprawa układu komunikacyjnego na terenie powiatu obejmująca drogi:

Nr 0422T, Nr 0440T, Nr 0438T, Nr 0395T, Nr 0478T, ul. Młyńska w

Końskich, w związku z pozyskaniem wstępnej promesy na realizację

zadania ze środków Programu Rządowego Fundusz Polski Ład: Program

Inwestycji Strategicznych na łączną kwotę 16 482 500 zł,

b) wprowadzeniu trzech nowych przedsięwzięć t.j.:
./ kwarantanna instytucjonalna - COVID 19 o wartości łącznej

10000 zł,
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../ opracowanie mapy w obrębie Kozia Wola w celu dostosowania

ewidencji gruntów i budynków do stanu prawnego o łącznej

wartości 6 500 zł,

../ organizacja publicznego transportu zbiorowego - przywracanie

lokalnych połączeń autobusowych o wartości łącznej 243 775 zł,

c) zmniejszeniu planowanych nakładów na budowę i przebudowę przejść dla

pieszych na łączną kwotę 522975 zł t.j. kwotę planowanego

dofinansowania ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.

W kwestii projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu

stwierdziła, że w zakresie planowanych kwot dochodów budżetowych dokonuje
Się:

1. zwiększenia dochodów budżetu o kwotę ogółem 535 556 zł, w tym

z tytułu:

a) rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej - 99260 zł,

b) dochodów własnych realizowanych przez Starostwo Powiatowe 

429 316 zł, w szczególności z tytułu opłat komunikacyjnych,

geodezyjnych,

c) darowizny otrzymanej przez Wielofunkcyjną Placówkę Pomocy

Dziecku i Rodzinie wStąporkowie- 1 000 zł,

d) zwrotu środków z lat ubiegłych związanych z realizacją projektu

"Europejski staż zawodowy gwarantem sukcesu na rynku pracy" 

5 980 zł

2. zmniejszenia dochodów budżetu o kwotę ogółem 295 000 zł, w tym
z tytułu:

a) wpływów z odpłatności mieszkańców za pobyt w domach pomocy

społecznej - 270 000 zł,

b) środków za obsługę programu PFRON - 25 000 zł.

W zakresie planowanych kwot wydatków budżetowych dokonuje się:

1. zmniejszenia planowanych wydatków budżetu o kwotę ogółem

270 000 zł, z tytułu przewidywanych oszczędności w zakresie

planowanych wydatków bieżących domów pomocy społecznej,

2. zwiększenia planowanych wydatków o kwotę 79 290 zł, w tym:

a) na wynagrodzenia i pochodne Specjalnego Ośrodka Szkolno

Wychowawczego w Baryczy -65 400 zł,

b) na pochodne od wynagrodzeń Zespołu Szkół Ponadpodstawowych

wStąporkowie - 12 890 zł,
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c) na zakup materiałów i wyposażenia Wielofunkcyjnej Placówki

Pomocy Dziecku i Rodzinie w Stąporkowie z tytułu uzyskanej

darowizny- 1 000 zł.

3. przesunięć planowanych kwot wydatków między działami, rozdziałami

i paragrafami klasyfikacji budżetowej w zakresie dotacji podmiotowych

do szkół niepublicznych

Stwierdziła, że w wyniku wprowadzonych zmian ulega zmniejszeniu

deficyt budżetu, który po zmianie wynosi 7 533 769 zł. Przychody budżetu, po

zmianie wynoszą 7 933 769 zł, na co składa się:

a) nadwyżka budżetowa z lat ubiegłych - 754 496,83 zł,

b) wynikające z rozliczenia roku ubiegłego środki pochodzące z budżetu

Unii Europejskiej i innych źródeł zagranicznych - 870293 ,73 zł,

c) środki pieniężne wynikające z rozliczenia dochodów i wydatków

związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu 

6308978,44 zł.

Zaznaczyła, że w omowionym wyżej projekcie uchwały został

uwzględniony wniosek Domu Pomocy Społecznej "Cichy Zakątek" dotyczący

zwiększenia dotacji na uregulowanie bieżących zobowiązań domu.

Poinformowała, że mniejsze od założonych dochody DPS spowodowane są

zmniejszeniem liczby mieszkańców spowodowane pandemiąCOVID 19.

Uwag do w/w projektów uchwał nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekty uchwał Rady Powiatu

w przedmiotowych sprawach.

d) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewiczprzedstawiłaprojekt uchwały

Rady Powiatu w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu powiatu,

które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021. Oznajmiła, że

w dniu 17 grudnia bieżącego roku wpłynęły wnioski Dyrektora Zarządu

Dróg Powiatowych o ustanowienie wydatków niewygasającychna cztery

zadania inwestycyjne. Zadania dotyczą opracowania dokumentacji

projektowych na przebudowy dróg powiatowych.

W przypadku pierwszego zadania dotyczącego rozbudowy drogi

powiatowej Nr 0401 T Stąporków-Smyków-Radoszyce-Słupia-Włoszezowa

celem wykonania inwestycji niezbędna jest decyzja o środowiskowych

uwarunkowaniach przedsięwzięcia. Na jej podstawie opracowano operat
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hydrologiczno-hydrauliczny i operat wodnoprawny oraz złożono wniosek

o zgodę wodnoprawną. Zgoda wodnoprawna została wydana z ponad
sześciomiesięcznym opóźnieniem.

Wykonanie dokumentacji projektowo - kosztorysowej na przebudowę

ul. Młyńskiej w Końskich wymaga uzgodnienia wykonania kanalizacji

odprowadzającej wody opadowe z drogi powiatowej z uwagi na jej przebieg
przez pas drogowy zarządzany przez inny organ administracji. Uzgodnienia
w tej sprawie poczyniono w miesiącu sierpniu, natomiast stosowne porozumie
podpisane zostało w ostatnich dniach listopada.

W trakcie wykonania prac związanych z opracowaniem dokumentacji
projektowo-kosztorysowej dotyczącej przebudowy drogi powiatowej Nr 0413T
Młotkowice-Cis-Zychy-Podlesie stało się konieczne ustalenie przebiegu granic

działki drogowej na całej długości tj. poza zakres opracowania. Z uwagi na
nieuregulowany stan prawny nieruchomości wymaga to uzgodnienia dodatkowo
około 150 działek ewidencyjnych. Prac tych nie można było przewidzieć na

etapie postępowania.

W przypadku dokumentacji na budowę drogi powiatowej Nr 0433T
Giełzów-Bemów-Kurzacze opóźnienie w wykonaniu prac zostało spowodowane

koniecznością wykonania przez Wykonawcę dodatkowej dokumentacji.
Wykonanie dodatkowych badań i pomiarów, nieprzewidzianych na etapie
postępowania przetargowego opóźniło procedurę pozyskania decyzji
środowiskowej.

Biorąc pod uwagę czas niezbędny na dokonanie odbioru prac oraz zapłatę

za wykonane usługi ostateczny termin dokonania wydatku proponuje się

określić zgodnie z załącznikiem nr 1 do uchwały.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie.

Zarząd postanowił wystąpić do Przewodniczącego Rady Powiatu
w sprawie rozszerzenia porządku obrad zwołanej na 30 grudnia 2021 roku sesji
Rady Powiatu o zaopiniowane na dzisiejszym posiedzeniu projekty uchwał.

W związku z pogarszającą się jakością połączenia z Przewodniczącym

Zarządu Zarząd postanowił rozpatrzeć pozostałe punkty w dniu jutrzejszym.
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Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zwołał posiedzenie
Zarządu na 23 grudnia b.r., na godz. 830 celem rozpatrzenia pozostałych spraw 
od pkt. nr 3 porządku obrad.

Przewodniczący Zarządu o godz. 1530 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

........................, .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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